
Protokół Nr XLII/22
z XLII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 25 maja 2022 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 25 maja 2022 r. o godz. 1000

Obrady sesji zakończyły się w dniu 25 maja 2022 r. o godz. 1200

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radny Marian Auron
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radny Tomasz Korzeniecki
7. Radna Anna Krutul
8. Radny Piotr Maksimowicz
9. Radny Józef Masianis
10. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radny Marek Zubrzyński 
14. Radny Janusz Zabłocki

Radna nieobecna: Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
     

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski                   – Burmistrz Miasta Sejny
2. Pani Bożena Renata Miszkiel                       – Skarbnik Miasta,
3. Pani Dominika Sidor                                     – Kierownik RPG,
4. Pan Antoni Baudzis                                       – Wicestarosta Sejneński,
5. Pan Mariusz Jagłowski                                  – Prezes PGK,
6. Pani Iza Śmietało-Żagunia                            – r. p. Urzędu Miasta.

Do pkt. 1.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – otworzyła obrady XLII
Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XLII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.
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Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

                 
Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (12 głosów za) przyjęła porządek

obrad XLII Sesji Rady Miasta Sejny. (wyniki głosowań w załączeniu)

Porządek obrad XLII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XL Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 26 kwietnia 2022 r.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XLI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 6 maja 2022 r.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2022 - 2034.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie  podjęcia współpracy partnerskiej  z miastem Frankfurt
nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem Łoździeje (Litwa).
11. Podjęcie  uchwały w sprawie określenia  górnych stawek opłat  za usługi  odbierania
odpadów  komunalnych   od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Miasta Sejny.
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny.
14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.
15. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej  za 2021 r. 
16. Sprawy różne.
17. Zakończenie obrad.
 
Do pkt 3.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest przyjęcie protokołu z obrad XL Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 26
kwietnia 2022 r.

Głosowanie: 11 głosów za, 1 głos wstrzymujący się.

Do pkt 4.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie protokołu z obrad XLI Sesji Rady Miasta Sejny
z dnia 6 maja 2022 r.

Głosowanie: 11 głosów za, 1 głos wstrzymujący się.

Do pkt 5.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Stan  infrastruktury  wodno-kanalizacyjnej  niestety  nie  jest  optymistyczny.  Są  to
wyeksploatowane  urządzenia.  Rurociągi  zbudowane  dekadę  lat  temu  i  niestety  ich  stan
obecny nie rokuje bezawaryjnej pracy.

W trakcie wchodzi Radna Anna Krutul i Radny Tomasz Korzeniecki.

Radna Jolanta Piktel-Dabulis: Czy na takie przedsięwzięcia jest możliwość uzyskania
jakichkolwiek pieniędzy z Unii?

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Jeżeli chodzi o zadania modernizacyjne - tak oczywiście są programy.

Radny  Marek Zubrzyński:  Chciałbym,  żeby Pan Prezes  zdementował  plotki,  że  ze
względu na finanse filtry uzdatniania wody, nie są wymieniane w terminie?

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Złóż się nie wymienia cyklicznie. Złoża filtracyjne są od początku te same, mają prawie 30
lat. Muszę zdemontować, że nie ma takich materiałów, które są zbyt długo eksploatowane.

Radny  Marek Zubrzyński:  Planując modernizację stacji uzdatnia wody - czy jest to
razem z ozonowaniem? Czy ozonowanie jest przewidziane w projekcie?
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Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
W  naszym  przypadku  procesu  ozonowania  wody  nie  zastosowaliśmy.  Jest  to  proces
uzdatniania czyli utleniania wody.

Radny  Marek Zubrzyński: Kilka lat temu, kiedy Rada Miasta miała kompetencje do
uchwalania stawek za wodę w  jednym  z  uzasadnień  była  mowa  o  pieniądzach.  Planem
przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej  było  aby  nie  dochodziło  do  przerw
kilkugodzinnych,  w  dostawie  wody,  jak  to  miało  miejsce  wczoraj.  Czy  ta  sieć  już  jest
zrobiona?

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Nie sposób całego miasta  jakimś pierścieniem opasać ale  praktycznie mamy wiele miejsc
spiętych w zasilanie pierścieniowe i ta uciążliwość awarii o mniejszym zasięgu. Wyłączane są
obiekty niezbędnie. 

Radny Marek Zubrzyński: Nawiązując do wczorajszej awarii wody od godz. 14.00 do
19.00. W takich sytuacjach chciałbym prosić o telefon z informacją do mnie.  Uniknie się
wtedy nerwowych zachowań ludzi. 

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Wczoraj  była  sytuacja  awaryjna,  nie  mogliśmy  tego  zaplanować.  Trzeba  było  szybko
zamknąć wodę bo zalewało wykop. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: Złożyliśmy wnioski do „polskiego
ładu” na: ciepłownictwo, stację uzdatniania wody i na kanalizację. Mamy też pewność, że
podłączymy Krasnopol i Giby do naszej oczyszczalni. Musimy pomyśleć też o rekultywację
wysypiska.

W trakcie wchodzi Pani Iza Śmietało-Żagunia.

Radny Marek Zubrzyński:  Mam prośbę do Pana Mariusza Jagłowskiego. Czy można
by było poprawić wycinki asfaltu, które były robione na ulicy Łąkowej.

Pan  Burmistrz  wspominał  o  rewitalizacji  wysypiska.  Czy  my  parę  lat  temu  nie
dostaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego pieniędzy na to?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Nie  na  rewitalizację  tylko
rekultywację.  Rekultywacja  jest  pierwszym  progiem  na  rewitalizację.  Pieniędzy  na
rekultywację nigdy nie dostaliśmy.

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Wczoraj został tam zalany asfalt. Było to dzieło firmy, która buduje budynek przy Urzędzie
Pracy. My czekamy na asfaltowanie dróg miejskich, wtedy świeżą masą bitumiczną zostaną
usunięte dziury, które myśmy zrobili.
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Radny  Stanisław  Bulwin:  Czy  jak  będą  przyłączone  inne  gminy  to  czy  nasza
oczyszczalnia jest w stanie przyjąć takie masy przerobowe?

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Sejnach:
Oczyszczalnia  została  zaprojektowana  w  latach  90.  Moce  przerobowe  są.  Trzeba  tylko
odświeżyć stan urządzeń.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: Oczyszczania była budowana za
wiedzą i z deklaracją współpracy sąsiednich gmin. Ona jest zaprojektowana jako zbiorcza.

Do pkt 6.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Salę obrad opuszcza Pan Mariusz Jagłowski.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Odczytał
sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji - informacja o wydanych decyzjach i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Salę obrad opuszczają i za chwilę wracają: Radny Arkadiusz Sulżyński i Pani
Dominika Sidor.

Radny  Marek Zubrzyński:  Czy jest decyzja odnośnie połączenia Ośrodka Kultury z
biblioteką, czy będzie dwóch oddzielnych dyrektorów?

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Książnica  Podlaska  nie
wyraziła zgody na połączenie tych dwóch instytucji. 

Radny Marek Zubrzyński: Kiedy ta odpowiedź negatywna wpłynęła?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Nie  jestem  w  stanie
powiedzieć czy to było w miesiącu marcu, czy w lutym.

Radny  Marek  Zubrzyński: Czy  była  nam  przekazana  informacja,  że  wpłynęła
odpowiedź z Książnicy negatywna? 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Burmistrz  ma  przedkładać
projekty uchwał Radzie jak jest gotowy, do ich przedstawienia. 

Radny Marek Zubrzyński: Składał Pan projekt uchwały o połączeniu Ośrodka Kultury z
biblioteką. Przedstawił Pan swoje argumenty. W dobrym tonie byłoby Radę poinformować
jakie są rezultaty wysłanych pism.
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Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Uchwała  miała  charakter
intencyjny to znaczy, czy Burmistrz może rozpocząć ten proces.

Radny  Bogusław  Sojko:  Skoro  odpowiedź  Książnicy  o  połączeniu  dwóch  placówek
miejskich jest negatywna w takim razie bezzasadna jest  rozbudowa Ośrodka Kultury oraz
dodatkowa infrastruktura?

Salę obrad opuszczają i za chwilę wracają: Pani Izabela Żagunia, Pani Dominika Sidor,
Radny Paweł Dzienisiewicz.

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny: Dlaczego  uważa Pan, że jest
bezsensowna?

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Radnemu zapewne chodzi
o kwestie taką, że jeżeli na razie nie może być połączony Ośrodek Kultury z biblioteką to czy
ta powierzchnia, która miała służyć tej jednej jednostce czy nie jest na wyrost?

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny: My  nie mamy budynku pod
bibliotekę. Ona w tej chwili jest w cudzym budynku. Wytłumaczcie mi skąd mogła narodzić
się myśl, że rozbudowa Ośrodka Kultury, dostosowanie tego obiektu do norm współczesnych
jest niepotrzebne?

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  W  uzasadnieniu  tej
uchwały  Burmistrzowi chodziło przede wszystkim o kwestie finansowe - utrzymanie jednej
jednostki od dwóch.

Radny Marek Zubrzyński:  Czy miasto założyło już spółkę z firmą farmaceutyczną i jest
ona zarejestrowana?

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny: Musimy jeszcze przygotować
umowę na podstawie,  której  zostanie  podpisana  umowa.  Ostatecznie  założymy spółkę  na
początku czerwca 2022 r.

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania radnych.

Interpelacje i zapytania złożone zostały przez:
1. Radnego Piotra Maksimowicza w sprawie kanalizacji na ul. 11 Listopada.
2. Radnego Mariana Auron w sprawie wykształcenia Burmistrza.
3. Radnego Mariana Auron w sprawie inwestycji drogowych.
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Interpelacje  stanowią załącznik do protokołu.  Zostały odczytane przez Radnych,  a ich
treść została ogłoszona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Sejny.

Salę obrad opuszcza i za chwilę wraca Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski -  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Proszę  się  zwrócić  do
Państwowej Komisji Wyborczej, gdzie przy okazji wyborów podawałem informację na temat
wykształcenia. 

Jeżeli  chodzi  o  Pana dywagacje  dotyczące  na przykład  ziemi.   To uważam,  że  to
pytanie było bez sensu. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Ja bym bardzo prosiła
odnosić się tylko do zadanych pytań.

Radny  Marian Auron:  Moje zakłady pracy to: Powiatowy Zarząd Dróg Lokalnych,
Spółdzielnia Mieszkaniowa i Bank PKO BP.

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata
2022 - 2034.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.
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W trakcie i wychodzi i za chwilę wraca Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz
Miasta.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta Sejny na lata  2022 -  2034.  (opinie  komisji,
głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przedstawiła  i  omówiła
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie  zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię w  zmian w budżecie miasta Sejny na
2022 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  podjęcia  współpracy
partnerskiej z miastem Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem
Łoździeje (Litwa).
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Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały w
sprawie podjęcia współpracy partnerskiej z miastem Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem
Słubice (Polska) oraz miastem Łoździeje (Litwa).

Radny  Marek Zubrzyński:  Jeden kierownik może mieć maksymalnie 30 osób. Jeżeli
będzie dwóch kierowników to w szkoleniu będzie mogło uczestniczyć 60 osób?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Grupy mogą być maksymalnie 30 osobowe.
Ilość,  osób  które  będziemy szkolić  zależy  od tego  jaką  ofertę  przedstawi  nam jednostka
szkoląca.

Radny  Marek Zubrzyński:  Czy szkolenie dotyczy tylko osób pełnoletnich, czy mogą
też nastolatkowie? 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Powinniśmy  sobie
odpowiedzieć  na  pytanie,  gdzie  powinniśmy  inwestować?  Według  mnie  powinniśmy
inwestować również w młodzież - za zezwoleniem rodziców oczywiście.
 

Radna  Jolanta Piktel-Dabulis:  Jakie  osoby będą mogły ubiegać się  o  uczestnictwo w
szkoleniu i czy będą jakieś kryteria czy wymogi w rekrutacji na te szkolenia?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Po pierwsze do młodzieży. A po
drugie do ludzi, którzy tutaj mieszkają.

Radny Paweł Dziesnisiewicz: Ile zostało przelanych pieniążków na miejskie konto na tą
działalność?

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG:  Dofinansowanie ogólne jest  55 000 EUR po
zrealizowaniu, czyli na końcu mamy 44 000 EUR.

Salę obrad opuszcza Radny Tomasz Korzeniecki.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  podjęcia  współpracy
partnerskiej z miastem Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem
Łoździeje (Litwa).

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie  podjęcia współpracy partnerskiej z miastem
Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem Łoździeje (Litwa).

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  w  sprawie  podjęcia  współpracy
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partnerskiej z miastem Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem
Łoździeje (Litwa).

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
podjęcia współpracy partnerskiej z miastem Frankfurt nad Odrą (Niemcy), miastem Słubice
(Polska) oraz miastem Łoździeje (Litwa).  (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest  podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za
usługi  odbierania  odpadów komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  oraz opróżniania
zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych.  Projekt  uchwały  był
przedstawiony  i  omówiony  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  Miasta.
Przedstawiła projekt uchwały.

Salę obrad opuszcza i za chwilę wraca Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie określenia górnych stawek
opłat  za  usługi  odbierania   odpadów  komunalnych   od  właścicieli  nieruchomości  oraz
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w sprawie określenia górnych stawek opłat  za usługi
odbierania   odpadów  komunalnych   od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie określenia górnych stawek
opłat  za  usługi  odbierania   odpadów  komunalnych   od  właścicieli  nieruchomości  oraz
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania  odpadów komunalnych  od właścicieli
nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości
ciekłych. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  regulaminu
utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Miasta  Sejny.  Projekt  uchwały  został
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przedstawiony  i  omówiony  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  Miasta.
Przedstawiła projekt uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji  zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Miasta Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  zmieniającej
uchwałę  w sprawie  regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku  na terenie  Miasta  Sejny.
(opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny. Projekt
uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady
Miasta. Przedstawiła projekt uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów na  terenie
Miasta Sejny.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i
zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów na  terenie
Miasta Sejny.
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Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych
odpadów  na  terenie  Miasta  Sejny.  (opinie  komisji,  głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Sejny  na  2022  rok.  Projekt  uchwały  został
przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  w
sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  zmieniającej
uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2022 rok. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  ocena Zasobów Pomocy Społecznej  za 2021 r.  Pani
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach przedstawiła i omówiła pkt.
ocena Zasobów Pomocy Społecznej  za 2021 r. na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych
Rady Miasta.

12



Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do oceny Zasobów Pomocy Społecznej  za
2021 r.

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są sprawy różne. 

1. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Czy  będziemy
mogli wrócić na salę obrad Rady Miasta w Urzędzie Miasta?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: Rzekomy powrót Radnych na
tą salę nie leży w żadnym interesie społecznym.

2. Radny Stanisław Bulwin: Czy wiadomo już kto będzie dokańczał inwestycję „łąki
biskupie” i czy nie stracimy dotacji? Czy przy budowie ul. Wojska Polskiego jest
planowana budowa garaży?

Salę obrad opuszcza Radna Anna Krutul i Jolanta Piktel-Dabulis.

     Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: W tej chwili robimy koncepcję
taką już fizyczną. W momencie kiedy Rada się zgodzi to uruchomimy bardzo szybko tam
inwestycję i ludzie dostaną możliwość kupna udziałów w spółce garażowej.

           „Łąki  biskupie”:  Musimy inwestycję  wykonać  po  to,  żeby  się  rozliczyć.
Dofinansowanie zawsze jest zagrożone.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Czy  płatność
częściowa jest przewidziana dla tego wykonawcy?

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Nie  zakończyłem jeszcze
procedury kompletowania wszystkich informacji.  Jak będę miał  te  informacje to  wszyscy
będą poinformowani w tym samym czasie.

3. Radny Bogusław Sojko: Czy planuje się redukcję wynagrodzenia dla nauczycieli w
oddziałach przedszkolnych?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Nic na ten temat nie wiem, ja
nie podpisuję wynagrodzeń.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: Nie planuję żadnej takiej kwestii.

4. Radny  Marek Zubrzyński: Czy w ostatnim czasie wpłynęły do Urzędu Miasta z
firmy realizujące inwestycje przebudowy dróg, wnioski o dodatkowe płatności?
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Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Wpłynęło  pismo,  w  związku  z  trudną
sytuacją ogólnie na rynku materiałów budowlanych, o rozważenie waloryzacji. 

Salę obrad opuszcza Radny Arkadiusz Sulżyński.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani Jolanta Beata Bagińska:  Czy ta  umowa jest
zawarta na dłużej jak 12 miesięcy?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Jest na 11 miesięcy.

5. Radny Stanisław Bulwin: Ile tam będzie tych garaży i jaki koszt?

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski – Burmistrz  Miasta:  Na liście  mamy 70 chętnych.
Koszty nie są jeszcze znane.

6. Radny  Marek Zubrzyński:  Został  zerwany asfalt  przy  wjeździe  do  hospicjum i
brakuje tam może ze 150 m drogi. Czy uda się tam położyć chodnik?

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Mówię  nie.  Inwestycja  musi
poczekać na swoją kolej.

7. Radny  Bogusław  Sojko:  Na  jakim  etapie  jest  pomysł  tworzenia  projektów
związanych  z  budownictwem  wielomieszkaniowym  na  ulicy  Parkowej
(kontenery)?

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Składaliśmy w tym roku do funduszu dróg
na  ten  właśnie  odcinek  Wojska  Polskiego  ale  znaleźliśmy  się  na  liście  rezerwowej.
Pamiętamy akurat o tym odcinku. 

W  sprawie  kontenerów:  W  piątek  konserwator  zabytków  przedstawił  koncepcję.  W
poniedziałek  koncepcja  poszła  do  uzgodnienia  do  konserwatora.  Po  opinii  pozytywnej
konserwatora będzie wykonany projekt budowlany.

Do pkt 17.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska -  zamknęła obrady XLII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa:

„Zamykam obrady XLII Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 
https://www.youtube.com/watch?v=5LzS6sDHD1w
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 Przewodnicząca Rady Miasta

   /-/ Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Danuta Wilkialis
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